
Van: Rooij - van Slooten, Karin de 

Verzonden: vrijdag 24 augustus 2018 10:33 

Onderwerp: Commissievragen leefbaar huizen maaiplan fonteinkruid 

Geacht leden van de commissie Fysiek Domein (met een CC aan overige commissieleden en raadsleden ter 

informatie), 

Onderstaand zend ik u de vragen aan uw college van de heer Koning (Leefbaar Huizen) over het maaiplan 

Fonteinkruid. De heer Koning vraagt om beantwoording van de vragen op korte termijn, uiterlijk in de 

vergadering van uw commissie van 11 september a.s.. 

Die beantwoording kan voorafgaand aan die commissievergadering schriftelijk gebeuren. Als schriftelijke 

beantwoording niet tijdig voorafgaand aan de commissievergadering door het college lukt, dan moeten de 

vragen mondeling in de voornoemde commissievergadering door de portefeuillehouder worden beantwoord. 

In beide gevallen (schriftelijke of mondelinge beantwoording) kunnen in de commissievergadering door u 

n.a.v. de beantwoording aanvullende vragen worden gesteld. 

De vragen en de eventueel beschikbare schriftelijke beantwoording door het college zullen t.z.t. in 

GemeenteOplossingen worden toegevoegd aan agendapunt 5.3. van voornoemde commissievergadering. 

Karin de Rooij - raadsadviseur 

Van: Koning, Edwin 

Verzonden: donderdag 23 augustus 2018 17:52 

Aan: Rooij - van Slooten, Karin de <k.derooij@huizen.nl> 

Onderwerp: Commissievragen leefbaar huizen maaiplan fonteinkruid 

Hoi Karin 

Wil jij deze vragen doorgeleiden naar het college. Beantwoording zouden wij graag op korte termijn zien, 
maar uiterlijk in de commissie. 

Met vriendelijke groet 

Edwin 

Vragen aan het college 

Onderwerp: maaiplan fonteinkruid 

1. Kunt u ons een update geven mbt het maaiplan 

2. Zijn inmiddels de vaargeulen vrij van fonteinkruid? 

Edwin Koning 

Leefbaar Huizen 
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